
PROTOKÓŁ Nr XXXI/09 

z XXXI sesji Rady Miasta Szczecinek  

odbytej w dniu 30 marca 2009r.  

w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 

 

Stan Radnych – 21, nieobecny radny: Krzysztof KrzyŜanowski, spóźniona radna: Maria Kadela.  

 

Przed oficjalnym rozpoczęciem sesji odbyło się uroczyste poŜegnanie przez radnych odchodzącego na 

emeryturę pracownika Biura Rady Miasta – p. Franciszka Dawcewicza. 

 
Godzina rozpoczęcia obrad  9:00. 
 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji.  

2. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji.  

3. Wnioski i zapytania zgłaszane w imieniu mieszkańców  osiedla przez Przewodniczącego Rady Osiedla 

Pilska-Raciborki.  

4. Uchwała w sprawie wystąpienia  z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji o zmianę 

granic Miasta Szczecinek. 

5. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budŜecie miasta Szczecinek na 2009 rok. 

6. Uchwała w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków obowiązujących na terenie Miasta Szczecinek od 01.05.2009r. do 30.04.2010r. 

7. Uchwała w sprawie uchylenia uchwały Rady Miasta Szczecinek w sprawie określenia zasad wnoszenia 

i zbywania udziałów i akcji przez Burmistrza Miasta Szczecinek. 

8. Uchwała w sprawie określenia zasad wnoszenia i zbywania udziałów i akcji przez Burmistrza Miasta 

Szczecinek. 

9. Uchwała w sprawie zmiany Statutu Miasta Szczecinek. 

10. Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu „Parkowa” 

w Szczecinku. 

11. Uchwała w sprawie uchwalenia Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe zasady 

przyznawania dodatków, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe 

i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość nagród i innych świadczeń  wynikających ze stosunku pracy 

nauczycieli w szkołach prowadzonych przez Miasto Szczecinek. 

12. Uchwała w sprawie sprzedaŜy Parafii Greckokatolickiej (bizantyjsko – ukraińskiej) p.w. św. Michała 

Archanioła w Szczecinku działki gruntu połoŜonej przy ul. Karlińskiej, stanowiącej własność Miasta 

Szczecinek.  

13. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

14. Uchwała w sprawie utworzenia obwodów głosowania. 

15. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek. 

16. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta. 

17. Wnioski i zapytania Radnych. 

18. Zamknięcie sesji. 
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Ad. 1.  
Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta  - stwierdził wymagane kworum i otworzył sesję, 

proponując wprowadzenie następujących zmian do porządku obrad: 

− zamiast dwóch projektów uchwał  przewidzianych w pkt 7 i pkt 8 porządku obrad, projekty te zastąpić 

projektem jednej uchwały: „w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Szczecinek w sprawie określenia zasad 

wnoszenia i zbywania udziałów i akcji przez Burmistrza Miasta Szczecinek”, projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję;  

− po uchwale w sprawie utworzenia obwodów głosowania wprowadzić pod obrady projekt uchwały: „w sprawie 

nadania nazwy nowopowstającym rondom: Rondo Adama Giedrysa i Rondo Kardynała Ignacego JeŜa”, 

projekt w/w uchwały przygotował Klub Radnych Platformy Obywatelskiej, Komisja Prawa, Legislacji 

i Porządku Publicznego zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− projekt uchwały w sprawie rond wzbudził na posiedzeniu Komisji oŜywioną dyskusję, 

− zgłosił propozycję, aby nie wprowadzać tego projektu do porządku obrad, ale ponownie skierować go do 

Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego do ponownego rozwaŜenia. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− Komisja nie jest jednak autorem tego projektu, dlatego nie moŜe samodzielnie wycofać wniosku 

o wprowadzenie tej uchwały do porządku obrad. 

 

Bogumił Kłyk Przewodnicz ący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej: 

− w imieniu Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej podtrzymał wniosek o wprowadzenie proponowanego 

projektu uchwały do porządku sesji. 

 

Andrzej Jaszczur radny: 

− jest za uhonorowaniem postaci, których imionami mają być nazwane ronda, 

− uwaŜa jednak, Ŝe nie powinno to się odbywać w pośpiechu, 

− naleŜałoby się zastanowić, czy nie lepiej byłoby imieniem Kardynała Ignacego JeŜa nazwać ronda u zbiegu 

ulic Szafera, Lipowej i Jana Pawła II, 

− zaproponował przełoŜenie dyskusji nad projektem uchwały na następną sesję, 

− jeśli jednak projekt uchwały zostanie przyjęty do porządku obrad dzisiejszej sesji, będzie głosował za 

podjęciem takiej uchwały. 

 

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przystąpił do głosowania nad przyjęciem pierwszej zmiany w porządku obrad, polegającej na zastąpieniu 

dotychczasowych  pkt 7 i pkt 8 nowym projektem uchwały „w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta 

Szczecinek w sprawie określenia zasad wnoszenia i zbywania udziałów i akcji przez Burmistrza Miasta 

Szczecinek”. 

W głosowaniu jawnym, Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” przyjęła proponowaną zmianę. Obecnych 

podczas głosowania na sali obrad było 19 radnych. 
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Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przystąpił do głosowania nad przyjęciem drugiej zmiany w porządku obrad, polegającej na dodaniu projektu 

uchwały: „w sprawie nadania nazwy nowopowstającym rondom: Rondo Adama Giedrysa i Rondo Kardynała 

Ignacego JeŜa”. 

W głosowaniu jawnym, Rada Miasta 13 głosami „za”, przy 5 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” 

przyjęła proponowaną zmianę. Obecnych podczas głosowania na sali obrad było 19 radnych. 

 

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− po wprowadzonych zmianach porządek obrad przedstawia się następująco:  

1. Otwarcie sesji.  

2. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji.  

3. Wnioski i zapytania zgłaszane w imieniu mieszkańców  osiedla przez Przewodniczącego Rady Osiedla 

Pilska-Raciborki.  

4. Uchwała w sprawie wystąpienia  z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji o zmianę 

granic Miasta Szczecinek. 

5. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budŜecie miasta Szczecinek na 2009 rok. 

6. Uchwała w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków obowiązujących na terenie Miasta Szczecinek od 01.05.2009r. do 30.04.2010r. 

7. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Szczecinek w sprawie określenia zasad wnoszenia  

i zbywania udziałów i akcji przez Burmistrza Miasta Szczecinek. 

8. Uchwała w sprawie zmiany Statutu Miasta Szczecinek. 

9. Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu „Parkowa” 

w Szczecinku. 

10. Uchwała w sprawie uchwalenia Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe zasady 

przyznawania dodatków, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe  

i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy 

nauczycieli w szkołach prowadzonych przez Miasto Szczecinek. 

11. Uchwała w sprawie sprzedaŜy Parafii Greckokatolickiej (bizantyjsko – ukraińskiej) p.w. św. Michała 

Archanioła w Szczecinku działki gruntu połoŜonej przy ul. Karlińskiej, stanowiącej własność Miasta 

Szczecinek.  

12. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

13. Uchwała w sprawie utworzenia obwodów głosowania. 

14. Uchwała w sprawie nadania nazwy nowopowstającym rondom: Rondo Adama Giedrysa i Rondo 

Kardynała Ignacego JeŜa. 

15. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek. 

16. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta. 

17. Wnioski i zapytania Radnych. 

18. Zamknięcie sesji. 

 

Ad. 2.   

Protokoły z XXVIII, XXIX i XXX sesji Rady Miasta Szczecinek zostały przyjęty  jednogłośnie 19 głosami „za”.  

Obecnych podczas głosowania na sali obrad było 19 radnych. 
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Ad. 3.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− na sali obrad nie ma przedstawicieli Rady Osiedla, 

− wniosków ani pytań nie zgłoszono. 

 

Ad. 4.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− przygotowany projekt uchwały to ostatni etap działań Rady Miasta Szczecinek odnośnie zamiaru 

poszerzenia granic miasta, 

− Komisja zaopiniowała ten projekt pozytywnie. 

 

Andrzej Sochaj radny: 

− zgłosił następujące wątpliwości: 

− czy to prawda, Ŝe Urząd Gminy Szczecinek nie wydał wymaganego rozporządzeniem obligatoryjnego 

załącznika do wniosku o rozszerzenie granic, dokumentu pn. wypis i wyrys z miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Szczecinek dla terenu sołectw Trzesieka i Świątki? 

− czy to prawda, Ŝe nie została udostępniona informacja publiczna, dotycząca zrealizowanych dochodów 

przez Gminę Szczecinek w części dotyczącej sołectw Trzesieka i Świątki w 2008r. z uwzględnieniem zadań 

inwestycyjnych w obu sołectwach? 

− czy to prawda, Ŝe nie została równieŜ udostępniona informacja publiczna, dotycząca zrealizowanych 

wydatków przez Gminę Szczecinek w części dotyczącej sołectw Trzesieka i  Świątki w 2008r.  

z uwzględnieniem zadań inwestycyjnych w obu sołectwach?. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− poprosił, by odnosić się do materiałów przygotowanych przez Miasto Szczecinek, a nie do dokumentów, 

które leŜą w gestii Wójta, 

− jeśli pytanie brzmi, czy Miasto posiada wszystkie dokumenty, niezbędne do wystąpienia z wnioskiem do 

Ministra, to odpowiedź jednoznacznie i autorytatywnie brzmi – TAK, 

− wnioski przedkładane Ministrowi powinny być uaktualnione i takie są, 

− dane, o które pyta radny Andrzej Sochaj nie są potrzebne do wniosku kierowanego do Ministra. 

 

Roman Matuszak radny: 

− dlaczego we wniosku podano w sposób tendencyjny wyniki konsultacji? 

− podanie liczby głosujących obniŜa wyniki konsultacji na terenie sołectw, a gloryfikuje te wyniki w mieście, 

− frekwencja w mieście, zgodnie z danymi liczebnymi, wyniosła jednak zaledwie 3%, 

− na podstawie takich danych formułuje się we wniosku generalne stwierdzenia, Ŝe mieszkańcy Szczecinka 

jednoznacznie opowiadają się za przyłączeniem sołectw,  
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− gdy w sołectwach frekwencja wyniosła powyŜej 60% i większość mieszkańców biorących udział 

wypowiedziało się przeciwko przyłączeniu do miasta, w dalszej części wniosku do Ministra formułuje się 

zarzuty wobec Wójta, Ŝe konsultacje w sołectwach zostały przeprowadzone w sposób nie tajny 

i zmanipulowany, i Ŝe nie są to konsultacje miarodajne, 

− jednak w mieście ankieta konsultacyjna takŜe wymagała podania danych osobowych, czyli teŜ nie były  

to konsultacje tajne, 

− we wniosku podnoszony jest argument, Ŝe w gminie konsultacje zostały przeprowadzone nierzetelnie, 

poniewaŜ zostały zaskarŜone przez mieszkańców, 

− brak jest informacji, ile osób tę skargę podpisało, 

− autor wniosku pisze dalej o „pseudorolnikach” w Trzesiece podając, Ŝe jest ich tam tylko 34,  

− „pseudorolnicy” to określenie obraźliwe, moŜna było to ująć w inny sposób,  

− we wniosku sugeruje się, Ŝe inwestycje konieczne do wykonania na terenie sołectw, gmina wiejska będzie 

wykonywała aŜ kilkanaście lat, 

− z harmonogramu robót proponowanego przez Miasto Szczecinek wynika jednak, Ŝe prace planowane przez 

Miasto skończyłyby się w przyłączonych sołectwach po 2020 roku, czyli teŜ po kilkunastu latach, 

− wniosek do Ministra zawiera prawdę, ale jest ona podana w sposób tendencyjny. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− zapytał radnego o konkretne propozycje poprawek do wniosku. 

 

Roman Matuszak radny: 

− usunięcie określenia „pseudorolnicy” i zastąpienie go innym zwrotem. 

 

Andrzej Jaszczur radny: 

− uwaŜa, Ŝe wyniki konsultacji w gminie świadczą o tym, Ŝe mieszkańcy sołectw nie chcą przyłączenia do 

miasta, 

− z kolei wyniki konsultacji w mieście wskazują na to, Ŝe mieszkańcy Szczecinka nie są zainteresowani tym 

problemem, 

− to nic, Ŝe na terenie gminy nie ma słuŜb porządkowych, dla mieszkańców Szczecinka wystarczy, Ŝe takie 

słuŜby są w mieście, 

− to, Ŝe dzieci z terenów gminy uczęszczają do szczecineckich przedszkoli i szkół nie jest Ŝadnym 

argumentem za przyłączaniem sołectw do miasta, 

− co z tego, Ŝe tereny sołectw wymagają inwestycji, w Szczecinku teŜ wiele obszarów wymaga jeszcze wielu 

inwestycji, 

− zapytał mecenasa Czesława Podkowiaka, który mieszka na osiedlu Fabryczna i Prezesa PWiK Andrzeja 

Wdowiaka, kiedy będą robione drogi na tym osiedlu i na osiedlu Marcelin, gdyŜ zwracali się oni z tymi 

wątpliwościami do niego jako do radnego, 

− rozwaŜając zasadność poszerzania granic miasta nie moŜe być tak, Ŝe silniejszy narzuca swoją wolę 

słabszemu, bez racjonalnej argumentacji. 
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Czesław Podkowiak mecenas: 

− wyjaśnił, Ŝe jest zwolennikiem poszerzenia granic miasta, 

− nigdy nie zgłaszał radnemu Andrzejowi Jaszczurowi ani innym radnym problemów z drogami osiedlowymi. 

 

Andrzej Wdowiak Prezes PWiK Sp. z o.o. w Szczecinku : 

− zapewnił, Ŝe równieŜ nigdy nie zwracał się do któregokolwiek z radnych z wnioskiem o przyspieszenia dróg 

osiedlowych. 

 

Andrzej Jaszczur radny: 

− w związku z takim oświadczeniem Pana Podkowiaka jako radny będę głosował, aby drogi na osiedlu, na 

którym mieszka Pan mecenas były remontowane w ostatniej kolejności. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− zwrócił radnemu uwagę, Ŝe nie powinien w ten sposób straszyć mecenasa. 

 

Bogumił Kłyk Przewodnicz ący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej: 

− niesłuszny jest zarzut manipulowania danymi we wniosku do Ministra, 

− to, ilu faktycznie mieszkańców Szczecinka jest za poszerzeniem granic miasta wynikało z licznych rozmów  

z mieszkańcami, 

− przyłączenie sołectw pozwoli na szybszy rozwój tych terenów, 

− Klub Radnych PO zdecydowanie opowiada się za poszerzeniem granic Szczecinka, poniewaŜ jest to jeden 

z głównych punktów wyborczych, głoszonych przez to ugrupowanie podczas wyborów samorządów, 

− mieszkańcy Szczecinka w wyborach samorządowych zdecydowanie poparli Platformę Obywatelską, tym 

samym dając wyraz, Ŝe popierają równieŜ zamiar poszerzenia granic, 

− mieszkańcy popierając Platformę Obywatelską opowiedzieli się za miastem otwartym na inwestorów, 

otwartym na rozwój, 

− odnośnie „pseudorolników” nazywano tak równieŜ tych, którzy chcąc uchylić się od słuŜby wojskowej, 

kupowali jeden hektar gruntów rolnych, 

− nie wiadomo, czy w Trzesiece są to tego typu przypadki, ale faktycznie typowych rolników jest tam tylko 

dwóch, 

− określenie „pseudorolnicy” moŜna jednak zmienić. 

 

Andrzej Sochaj radny: 

− zaproponował, by na str. 21 wniosku wykreślić wyraz „zdecydowane” poparcie, poniewaŜ taki zapis będzie 

niezgodny z faktami, 

− dla większości mieszkańców jest to faktycznie obojętne. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− radny Bogumił Kłyk wyjaśnił i uzasadnił, Ŝe zdecydowane poparcie mieszkańców Szczecinka dla 

poszerzenia granic miasta wynika ze zdecydowanego poparcia w wyborach samorządowych. 
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Andrzej Jaszczur radny: 

− zadał retoryczne pytanie, skoro przyłącza się dwa sołectwa, dlaczego nie przyłączyć kolejnego, sołectwa 

Marcelin? 

 

Roman Matuszak radny: 

− zwrócił uwagę, Ŝe sformułowanie we wniosku, iŜ zaplanowane przez Gminę Szczecinek inwestycje wcale 

nie zostaną przeprowadzone, jest dla Gminy krzywdzące, 

− nie moŜna zakładać złej woli władz Gminy, stąd propozycja skreślenia tego zapisu. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− dyskusja dotyczy powaŜnej sprawy, a spór toczy się głównie wokół statystki, 

− wszystko zaleŜy jednak od grupy badanej, 

− materiały nie mówią, ile osób w Szczecinku nie chciało wziąć udziału w konsultacjach, a jedynie ile osób 

zgodziło się wziąć udział, 

− poza tym chodzi wyłącznie o osoby dorosłe, co juŜ daje inny wynik procentowy, 

− w Szczecinku konsultacje były całkowicie dobrowolne,  

− w Trzesiece i Świątkach były to konsultacje od drzwi do drzwi i na tej liście mieszkańcy musieli się 

podpisywać, 

− to odbiega od standardów państwa prawnego. 

 

GraŜyna Kuszmar radna: 

− Wójt nie przygotował merytorycznie mieszkańców Trzesieki do spotkania przed kamerami telewizyjnymi, 

− oprócz haseł zabrakło w wypowiedziach Wójta rzeczowych argumentów, 

− to młodzieŜ była wyrazicielem tego, czego oczekują mieszkańcy przyłączanych miejscowości. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyraził ubolewanie, Ŝe PiS głosami swoich radnych zamierza storpedować coś, co dla mieszkańców 

Szczecinka jest korzystne, Ŝe radni ci działają na korzyść innego samorządu, a nie na korzyść samorządu, 

w którego Radzie zasiadają, 

− przyłączane sołectwa to w rzeczywistości peryferyjne dzielnice Szczecinka, na które obecnie Miasto nie ma 

wpływu, 

− władze Gminy nie przedstawiły Ŝadnego logicznego argumentu przeciwko przyłączeniu sołectw do Miasta, 

ich jedynym argumentem są emocje, 

− ludzie mieszkający w tych sołectwach w praktyce są mieszkańcami Szczecinka, dlatego powinni być 

traktowani jak mieszkańcy Szczecinka, 

− jeśli autobus miejski jeździ do Trzesieki, to spółka miejska musi do tego dopłacać, 

− konsultacje w sołectwie zostały zmanipulowane, 

− czy wszystkim mieszkańcom sołectw stworzono szansę na wypowiedzenie się? – otóŜ NIE, 

− z całą premedytacją ominięto te domy, w których ludzie chcą przyłączenia, 

− w Szczecinku natomiast kaŜdy miał szansę wypowiedzenia się, kaŜdy kto byłby przeciw poszerzeniu granic 

miasta mógł wyrazić swoje zdanie, 
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− podobnie poszerzenie granic miasta wyglądało w zaprzyjaźnionym holenderskim mieście Bergen Up Zoom, 

gdzie wszyscy mieszkańcy na tym skorzystali, 

− Wójt odmówił zgody na ustawienie miejskiego fotoradaru na terenie gminy, tłumacząc to tym, Ŝe nie będzie 

karał mandatami swojego elektoratu,  

− Miasto Szczecinek wspiera jednak Policję Powiatową w działaniach na terenie innych gmin powiatu, ze 

względu na poczucie pewnej więzi społecznej z ludźmi, którzy Ŝyją na terenie powiatu szczecineckiego, 

− odnośnie określenia „pseudorolnicy”  chodziło o wykazanie, Ŝe osoby te nie utrzymują się z rolnictwa, 

− we wniosku uŜyto sformułowań korzystnych dla jego uwzględnienia, 

− stwierdził, Ŝe dyskusja toczona jest dla publiczności, a nie dla radnych. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− zaprotestował przeciwko sposobowi, w jaki Burmistrz krytykuje stanowisko niektórych radnych, 

− jest za podjęciem uchwały i za rozszerzeniem granic, poniewaŜ tereny Trzesieki i Świątek są dawno 

zintegrowane z miastem, 

− wokół jeziora Trzesiecko powinien być jeden gospodarz terenu, bo leŜy to w interesie mieszkańców. 

 

Andrzej Sochaj radny: 

− zwrócił uwagę, Ŝe Klub Radnych skrytykowany przez Burmistrza to nie tylko PiS, ale równieŜ Szczecinecka 

Wspólnota Samorządowa,  

− do PiS naleŜy tylko dwóch radnych, 

− nie jest prawdą, Ŝe dla radnych tego Klubu im gorzej dla miasta, tym lepiej dla nich. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− to taki typ dyskusji, gdzie argumenty polityczne mieszają się z merytorycznymi, 

− pewność jednych, miesza się z wątpliwościami innych, 

− szkoda, Ŝe nie udało się zaproponować takiego poszerzenia, aby nie ruszać tych sołectw, 

− zaproponował dopisanie we wniosku wyników konsultacji w ujęciu procentowym. 

 

Chęć zabrania głosu zgłosił Wójt Gminy Szczecinek, obecny na sali obrad. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− wyjaśnił, Ŝe Wójt wcześniej nie zgłaszał takiego zamiaru,  

− dlatego korzystając z przysługujących kompetencji, ze względu na nieujęcie takiego punktu w porządku 

obrad, odmówił udzielenia głosu Wójtowi. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− wyraził stanowisko, Ŝe uniemoŜliwienie zabrania głosu Wójtowi jest niegrzeczne, 

− zgłosił wniosek nazwany przez niego „formalnym” o wysłuchanie Wójta. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− wyjaśnił, Ŝe przepisy prawa nie przewidują potraktowania wniosku radnego jako wniosku formalnego, 
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− podtrzymał swoje stanowisko o nieudzielaniu głosu Wójtowi, 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania nad zgłoszonymi poprawkami do wniosku 

stanowiącego załącznik do projektu uchwały: 

1) na str. 12 wniosku, zwrot: „większość to „pseudorolnicy”, posiadający ok. 1-2 ha gruntów” 

zastąpić zwrotem: „większość to osoby posiadające ok. 1-2 ha gruntów”: 

w głosowaniu jawnym Rada Miasta 18 głosami „za” przy 0 głosach „sprzeciwu” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” przyjęła zaproponowaną wyŜej poprawkę, obecnych podczas głosowania na sali 

obrad było 19 radnych; 

 

2) na str. 18 wniosku po słowach: „w konsultacjach wzięło udział 1 028 osób” dopisać po przecinku: „co 

stanowi 3,20% uprawnionych do głosowania”: 

w głosowaniu jawnym Rada Miasta 8 głosami „za”, przy 4 glosach „sprzeciwu” i 6 głosach 

„wstrzymujących się przyjęła zaproponowaną wyŜej poprawkę, obecnych podczas głosowania na sali 

obrad było 19 radnych. 

 

3) na str. 16 wniosku wykreślić zdanie: „zaplanowane przez Gminę Szczecinek inwestycje wcale nie 

zostaną przeprowadzone”; 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− nie naleŜy tej wypowiedzi skreślać, poniewaŜ jest to twierdzenie uprawdopodobnione przeprowadzoną 

analizą wydatkowania środków przez Gminę Szczecinek w latach poprzednich, po analizie WPI Gminy, 

− te plany to tylko zagrywka propagandowa Wójta. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− ponowił wniosek o wysłuchanie Wójta. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− odnośnie wniosku radnego poprosił mecenasa Czesława Podkowiaka o opinię prawną. 

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

− powołując się na zapisy obowiązującego Statutu Miasta Szczecinek wyjaśnił, Ŝe Przewodniczący Rady 

Miasta w przypadku zgłoszenia zarzutu dotyczącego zamknięcia dyskusji moŜe, ale nie musi udzielić 

dodatkowo głosu. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− z uzyskanych wyjaśnień wynika, Ŝe decyduje Przewodniczący,  

− Wójt wcześniej nie zgłaszał zamiaru zabrania głosu, 

− dlatego powtórzył, Ŝe nie udziela Wójtowi głosu, 

− przystąpił do głosowania nad propozycją wykreślenia zdania „zaplanowane przez Gminę Szczecinek 

inwestycje wcale nie zostaną przeprowadzone” (w/w pkt 3): 
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w głosowaniu jawnym Rada Miasta 8 głosami „za” wykreśleniem wskazanego zapisu, przy 11 głosach „przeciw” 

wykreśleniu i 0 głosach „wstrzymujących się” odrzuciła zaproponowaną wyŜej poprawkę, obecnych podczas 

głosowania na sali obrad było 19 radnych. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przystąpił do glosowania nad ostatnią zaproponowaną poprawką: 

4) na str. 22 wniosku, w podsumowaniu wykreślić wyraz „zdecydowane”: 

w głosowaniu jawnym Rada Miasta 6 głosami „za” wykreśleniem wskazanego wyrazu, przy 11 głosach „przeciw” 

wykreśleniu i 2 głosach „wstrzymujących się” odrzuciła zaproponowaną wyŜej poprawkę; obecnych podczas 

głosowania na sali obrad było 19 radnych. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przystąpił do głosowania nad przyjęciem uchwały, z uwzględnieniem dwóch przyjętych poprawek. 

 

W głosowaniu wzięło udział 19 radnych obecnych na sali obrad. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 13 głosami „za”, przy 0 głosach „sprzeciwu” i 6 głosach „wstrzymujących się 

podjęła:  

uchwał ę Nr XXXI/330/09  

w sprawie wyst ąpienia  z wnioskiem do Ministra Spraw Wewn ętrznych i Administracji  

o zmian ę granic Miasta Szczecinek. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− o godz.10:30 zarządził 30-minutową przerwę w obradach. 

 

Obrady zostały wznowione o godz.11:00. Do zebranych dołączyła spóźniona radna Maria Kadela. Od tej pory  

w sesji uczestniczyło 20 radnych. 

 

Ad. 5.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− omówił proponowane zmiany, 

− poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu projektu przez Komisję. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła:  

uchwał ę Nr XXXI/331/09  

w sprawie dokonania zmian w bud Ŝecie miasta Szczecinek na 2009 rok.  
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Ad. 6.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Andrzej Wdowiak Prezes PWiK Sp. z o.o. w Szczecinku : 

− przedstawił i omówił prezentację multimedialną, zawierającą kompleksowe uzasadnienie proponowanych 

stawek opłat. 

Wydruk tej prezentacji stanowi załącznik do niniejszego protokołu z sesji Rady Miasta. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− przed sesją dokonał analizy otrzymanych materiałów, 

− będzie głosował przeciw podejmowaniu proponowanej uchwały, 

− przypomniał, Ŝe Polska znalazła się w sferze kryzysu gospodarczego i podwyŜszone opłaty mogą być 

trudne do udźwignięcia dla mieszkańców, 

− zaapelował o niepodnoszenie cen dostawy wody do mieszkań, 

− wzrasta bezrobocie, a spadają dochody, 

− z przedstawionej przez Spółkę paraboli wynika, Ŝe pomimo wzrostu cen wody spadają obroty Spółki, 

− za niepodwyŜszaniem cen przemawia bardzo waŜny interes ogólnospołeczny, gospodarstw domowych 

moŜe nie będzie stać na tę podwyŜkę, 

− moŜna zrozumieć, Ŝe Spółka posiada rozwinięty front inwestycyjny, ale koszty pracy i koszty surowców  

nie będą juŜ rosły,  

− nie wzrastają teŜ tak drastycznie ceny energii ani ceny paliw,  w porównaniu z podwyŜkami w latach 

poprzednich, 

− dostarczanie wody to podstawowa usługa, jaką miasto winno zapewnić mieszkańcom. 

 

Bogumił Kłyk radny: 

− równieŜ przeprowadził dogłębną analizę materiałów, analizę uzasadnienia oraz zasady konstrukcji taryf, 

− co roku PWiK przedstawia kalkulację taryf za wodę i ścieki, 

− Rada Miasta ma ograniczone moŜliwości, nie zatwierdzając proponowanych taryf musiałaby uchwalić 

dopłaty do Spółki, 

− proponowany wzrost opłat nie jest aŜ tak wysoki, w Szczecinku ceny są niŜsze, niŜ w innych gminach, 

− Spółka realizuje waŜne inwestycje. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− naleŜy spojrzeć na punkt wyjścia proponowanej uchwały, 

− nawet jeśli Rada Miasta nie zatwierdzi taryf, to i tak te taryfy wejdą w Ŝycie, 

− apel o niezatwierdzanie taryf jest apelem o dopłaty do Spółki. 

 

Wiesław Drewnowski radny: 

− tzw. „kompetencja” Rady Miasta nie jest w istocie Ŝadną kompetencją, 
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− Burmistrz sprawdza prawidłowość wyliczeń i przedstawia projekt Radzie Miasta, 

− skoro w budŜecie miasta na 2009r. nie przewidziano dopłat do tej Spółki, to nie logiczne byłoby teraz  

nie zatwierdzenie proponowanych taryf. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− nawiązał do uwagi radnego Andrzeja Bratkowskiego, Ŝe jak rosną ceny to spada zuŜycie wody, 

− spadek zuŜycia wody moŜe wynikać z jednej strony ze stosowania nowoczesnych urządzeń 

w gospodarstwach domowych, z drugiej strony z innego sposobu myślenia mieszkańców. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− wody potrzebnej do codziennego uŜytku jest za mało, 

− Spółka moŜe wyprodukować więcej wody, niŜ wynosi zuŜycie, ale tego nie robi. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− dobrze, Ŝe toczy się taka dyskusja, dzięki czemu mieszkańcy dowiedzą się, jaka jest sytuacja, 

− ceny wody i ścieków będą rosły, co jest uwarunkowane prowadzonymi inwestycjami, 

− obecnie istotna jest cena EURO, bo tak ustalono w przetargach przy rozpoczynaniu inwestycji, 

− EURO jest dziś drogie, dlatego inwestycje są droŜsze, 

− koszty będą rosły i mieszkańcy powinni być o tym uprzedzeni, 

− Rada Miasta nie moŜe obniŜyć taryf, praktycznie nie ma wpływu na ich wysokość, dlatego apele nie mają 

sensu, 

− być moŜe w przyszłorocznym budŜecie trzeba będzie uwzględnić dopłaty do Spółki, 

− inną decyzją byłoby uśrednienie cen na całym terenie działania Spółki, ale mieszkańcy Szczecinka nie mogą 

ponosić konsekwencji za zły stan techniczny infrastruktury w innych gminach, 

− tamte urządzenia powinny być naprawiane za pieniądze mieszkańców tamtych gmin, 

− Szczecinek ma w Spółce większość udziałów, i dobrowolnie tej większości nie odda, 

− ewentualna decyzja o przyszłych dopłatach będzie decyzją polityczną. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− słusznie Burmistrz zauwaŜył, Ŝe decyzja o dopłatach będzie decyzją polityczną, 

− Burmistrz nie odrzuca argumentu, Ŝe niektórym trudno będzie nowe opłaty udźwignąć, 

− w przyszłym roku odbędą się wybory samorządowe, czy dlatego brana jest pod uwagę dopłata? 

 

Jerzy Hardie-Douglas: 

− to z pewnością nie z przyczyn wyborczych dopłaty są brane pod uwagę, 

− jeŜeli jednak ceny wzrosną tak, Ŝe będzie to trudne dla mieszkańców, to zastosowanie dopłat będzie 

uzasadnione, 

− dzisiejsza decyzja to decyzja merytoryczna a nie polityczna. 
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Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 17 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” 

podjęła: 

uchwał ę Nr XXXI/332/09  

w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopat rzenia w wod ę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków obowi ązujących na terenie Miasta Szczecinek od 01.05.2009r. d o 30.04.2010r. 

 

Ad. 7.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 

 

Obrady opuścił radny Ryszard Kabat, usprawiedliwiony przez Przewodniczącego Rady Miasta. Na sesji 

pozostało 19 radnych. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXXI/333/09  

w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Szczecinek w s prawie okre ślenia zasad wnoszenia  

i zbywania udziałów i akcji przez Burmistrza Miasta  Szczecinek. 

 

Ad. 8.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 

 

Podczas głosowania na sali obrad nie było radnego Andrzeja Sochaja. W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXXI/334/09  

w sprawie  zmiany Statutu Miasta Szczecinek . 

 

Na salę obrad powrócił radny Andrzej Sochaj. Obecnych ponownie 19 radnych. 
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Ad. 9.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Andrzej Jaszczur radny: 

− zasugerował, by w przyszłości Burmistrz rozwaŜył moŜliwość likwidacji lokalizacji więzienia znajdującego się 

obecnie w omawianym kwartale miasta. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXXI/335/09  

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarow ania przestrzennego  

terenu „Parkowa” w Szczecinku. 

 

Ad. 10.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Szymon Kiedel Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Andrzej Jaszczur radny: 

− poprosił o wyjaśnienie zapisu w paragrafie 8 ust. 3 proponowanego Regulaminu. 

 

Joanna Powłka Dyrektor ZBSiP w Szczecinku: 

− kaŜda placówka ma 5% wynagrodzenia zabezpieczonego na nagrody, 

− jeŜeli okaŜe się, Ŝe dyrektor placówki ma prawo do dodatkowej nagrody, to nie następuje dopłata środków 

ale ich przesunięcie. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− przypomniał, Ŝe to on na posiedzeniu Komisji wstrzymał się od głosu, 

− uwaŜa, Ŝe wzrost wynagrodzeń powinien nastąpić w wysokości zaproponowanej przez związki zawodowe. 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− ten Regulamin uchwalany jest na kilka lat, 

− nie moŜna teraz podejmować zobowiązań, nie znając budŜetów w latach następnych. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 18 głosami „za” , przy 0 głosach „sprzeciwu” i 1 głosie „wstrzymującym się” 

podjęła: 

uchwał ę Nr XXXI/336/09  

sprawie uchwalenia Regulaminu okre ślającego wysoko ść stawek  i szczegółowe zasady 

przyznawania dodatków, szczegółowy sposób obliczani a wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny dora źnych zast ępstw oraz wysoko ść nagród i innych świadcze ń  

wynikaj ących ze stosunku pracy nauczycieli w szkołach prowa dzonych przez Miasto Szczecinek. 

 

Ad. 11.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Jerz Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej:  

− przypomniał wersję zmienianej uchwały, 

− zmiana dotyczy poprawienia błędnie podanej nazwy Parafii,  

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− podobnie jak przy podejmowaniu zmienianej uchwały tak i obecnie uwaŜa, Ŝe przekazywanie kościołom 

nieruchomości miejskich za symboliczną złotówkę, wartych kilkaset tysięcy złotych, to zła decyzja. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− zwrócił uwagę, Ŝe uchwała o sprzedaŜy nieruchomości została podjęta juŜ wcześniej, zmiana dotyczy 

poprawienia błędnej nazwy Parafii. 

 

Andrzej Sochaj radny: 

− autonomię Kościoła wobec Państwa zastrzega Konkordat, 

− projekt uchwały dotyczy poprawienia nazwy, 

− uwagi radnego Andrzeja Bratkowskiego są nie na temat. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− zasadą powinno być, aby kaŜdy mógł swoją liturgię odprawiać. 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta 17 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła: 

uchwał ę Nr XXXI/337/09  

w sprawie sprzeda Ŝy Parafii Greckokatolickiej (bizantyjsko – ukrai ńskiej) p.w. św. Michała Archanioła 

w Szczecinku działki gruntu poło Ŝonej przy ul. Karli ńskiej, stanowi ącej własno ść Miasta Szczecinek.  

  

Ad. 12.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały i wnioskuje o jej podjęcie. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXXI/338/09  

w sprawie zbycia nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek.  

 

Ad. 13.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź radna: 

− zgłosiła konieczność zmiany nazwy siedziby w obwodzie głosowania nr 18, ze względu na to, Ŝe szpital 

został przekształcony i nosi obecnie inna nazwę. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− poprosił mecenasa Czesława Podkowiaka o sprawdzenie, jak powinna brzmieć prawidłowa nazwa, 

− odłoŜył głosowanie nad uchwałą na późniejszy moment, tj. do czasu uzyskania stanowiska mecenasa, 

− przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad. 14.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem kolejnej uchwały. 

 

 



- 17 - 

 

Bogumił Kłyk Przewodnicz ący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej: 

− proponowana uchwała to wniosek Klubu Radnych PO, po konsultacji z mecenasem Czesławem 

Podkowiakiem, 

− rondo u zbiegu ulic Mierosławskiego i Kościuszki otrzymałoby imię Adama Giedrysa,  

− a rodno u zbiegu ulic Mierosławskiego, Koszalińskiej i Polnej otrzymałoby imię Kardynała Ignacego JeŜa. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 5 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”, 

− ze względu na to, Ŝe chodzi o nowe ronda, nadanie im nazw nie generuje Ŝadnych kosztów, 

− dotychczas w Szczecinku nie było tradycji nadawania nazw rondom. 

 

Andrzej Sochaj radny: 

− zgłosił wniosek formalny o przełoŜenie głosowania nad projektem uchwały na jesień, gdy ronda zostaną juŜ 

wybudowane, 

− zaproponował, by imieniem Kardynała Ignacego JeŜa nazwać inne rondo, u zbiegu ulic Jana Pawła II, 

Lipowej i Szafera, 

− a rondo u zbiegu ulic Mierosławskiego, Koszalińskiej i Polnej nazwać imieniem Olgi Zawadzkiej. 

 

Andrzej Jaszczur radny: 

− jeŜeli wniosek o podjęcie przedłoŜonej uchwały nie zostanie wycofany, to zaproponował nazwanie imieniem 

Kardynała Ignacego JeŜa ronda u zbiegu ulic Jana Pawła II, Lipowej i Szafera, 

− byłby to ciąg ulic tzw. „kardynalskich”. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− na wniosek radnej Małgorzaty Bały zarządził pięciominutową przerwę w obradach. 

 

Obrady zostały wznowione po 5 minutach. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z przygotowanym stanowiskiem przez mecenasa Czesława Podkowiaka powrócił do dyskusji nad 

projektem uchwały ujętej w pkt 13 porządku obrad, w sprawie obwodów głosowania. 

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

− w związku ze zmianami organizacyjno-prawnymi, zaistniałymi w szpitalu od stycznia 2009r., w projekcie 

proponowanej uchwały nazwa siedziby obwodu głosowania nr 18 powinna brzmieć następująco: „w szpitalu 

w Szczecinku w Spółce z o.o. w Szczecinku”. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXXI/339/09  

w sprawie utworzenia obwodów głosowania.  

 

Cd. Ad. 14.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− powrócił do dyskusji nad projektem uchwały w sprawie nadania nazw rondom. 

 

Bogumił Kłyk Przewodnicz ący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej: 

− Klub Radnych PO poprze wniosek radnego Andrzeja Sochaja o nazwanie ronda u zbiegu ulic Jana Pawła II, 

Lipowej i Szafera imieniem Kardynała Ignacego JeŜa, a ronda u zbiegu ulic Mierosławskiego, Koszalińskiej  

i Polnej imieniem Olgi Zawadzkiej, 

− rondo u zbiegu ulic Mierosławskiego i Kościuszki zostałoby nazwane imieniem Adama Gierdysa, 

− Klub Radnych PO na następną sesję przygotuje stosowny nowy projekt uchwały, wycofując projekt 

przedłoŜony na dzisiejszą sesję. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− nowy projekt uchwały trafi do zaopiniowania do Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego. 

 

Ad. 15. Sprawozdanie Burmistrza Miasta  

 

Andrzej Sochaj radny: 

− zapytał, czy został wyłoniony miejski konserwator zabytków? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− potwierdził, Ŝe tak, w trybie ogłoszenia naboru poprzez BIP, 

− zgłosiły się dwie osoby, 

− wybrany został Pan Paweł Połom, z wykształcenia konserwator zabytków, przez wiele lat pełniący funkcję 

konserwatora zabytków w Toruniu, 

− pochodzi ze Szczecinka, tu ma swoje mieszkanie, pełnienie obowiązków zacznie od 10 maja. 

 

Ad.16. Informacja Przewodnicz ącego Rady Miasta  o działalności w okresie od 03.02.2009r.do 27.03.2009r.  

W okresie tym do Rady Miasta wpłynęły następujące pisma:            

1. pismo Wojewody Zachodniopomorskiego z dnia 02 marca 2009r. adresowane do władz samorządowych 

w całym województwie, sygnalizujące konieczność uchwalenia nowych regulaminów wynagradzania 

nauczycieli (uchwała w tej kwestii została podj ęta na dzisiejszej sesji);  

2. wyrok Naczelnego Sądu Administracyjnego w Warszawie z dnia 16 grudnia 2008r. w sprawie skargi 

„MASTA” sp. z o.o. w Szczecinie na uchwałę Rady Miasta Szczecinek z 11 czerwca 2003r., uchylający 

wcześniejszy wyrok Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Szczecinie (dotyczy planu 

zagospodarowania przestrzennego „CENTRUM” w Szczeci nku);  

3. sprawozdanie z działalności MOPS za 2008r. (wszyscy Radni otrzymali to sprawozdanie);  
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4. sprawozdanie z wykonania budŜetu miasta Szczecinek za 2008r. (wszyscy radni otrzymali to 

sprawozdanie);  

5. sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2008r.; 

6. zaproszenie dla Przewodniczącego Rady Miasta do udziału w III Forum Przewodniczących Rad Gmin, Rad 

Powiatów i Sejmiku Województwa Zachodniopomorskiego, zaplanowane na 24-25 kwietnia 2009r. 

w Choszcznie. 

7. 11 pism dotyczących spraw mieszkaniowych, które zostały skierowane do Komisji Problemów Społecznych 

Rady Miasta Szczecinek. 

 

Ponadto podczas cotygodniowych czwartkowych dyŜurów mieszkańcy zasygnalizowali konieczność podjęcia 

działań zmierzających do wyeliminowania zagroŜeń, jakie niosą istniejące rozwiązania komunikacyjne w rejonie 

dojazdu do ronda od strony ul. Narutowicza w Szczecinku (w odpowiedzi na te sygnały zostało wystosowane 

pismo z dnia 9 marca 2009r. do dyrektora Rejonu Dró g Krajowych w Szczecinku z pro śbą o podj ęcie 

stosownych działa ń mających na celu usuni ęcie zagro Ŝeń). 

 

Ad. 17. Wnioski i zapytania radnych.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− poprosił radnych o zgłaszanie pytań i wniosków,  

− przypomniał, Ŝe kaŜdy radny otrzymał w tym celu stosowny formularz. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zapytał, czy zamieszczenie reklam koncernu „ENERGA” na słupach oświetleniowych, będących 

współwłasnością Miasta Szczecinek, zostało uzgodnione z Miastem? 

Swoje wystąpienie radny zawarł w formularzu pytań i wniosków, który został załączony do niniejszego protokołu. 

 

Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 

− takiego uzgodnienia z Miastem nie było, 

− Miasto wystąpiło juŜ do Zarządu Spółki „ENERGA” z pismem Ŝądającym wyjaśnienia zaistniałej sytuacji, 

− pozwolenie wydało Starostwo Powiatowe, bez konsultacji z właścicielami słupów. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− zapytał, w jaki sposób szkoły podstawowe z oddziałami integracyjnymi przygotowane są do obsługi uczniów 

niepełnosprawnych? 

− poprosił o udzielenie mu odpowiedzi na piśmie. 

Swoje wystąpienie radny zawarł w formularzu pytań i wniosków, który został załączony do niniejszego protokołu. 

 

Andrzej Sochaj radny: 

− skierował podziękowania do jednostek komunalnych za dostarczenie mu informacji o frekwencji podczas 

tegorocznych ferii zimowych, 

− pogratulował: spółce PWiK za uzyskanie tytułu „Mocarza Gospodarczego” w swojej kategorii, SAPiK-owi za 

kreatywność i przygotowanie młodzieŜy do udziału w programie telewizyjnym „Kocham Cię Polsko”,  
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− 21 marca br. na istniejącym cmentarzu główna aleja wyglądała, jakby przeszła tamtędy banda 

barbarzyńców, czy zostało to juŜ uporządkowane? 

− kiedy nastąpią zmiany na targowisku miejskim? 

− jakie są koncepcje rozwoju turystyki w mieście? 

 

Wojciech Knapik radny: 

− zasygnalizował problem zanieczyszczania trawników miejskich psimi odchodami i powołując się na 

Regulamin utrzymania i czystości na terenie miasta zapytał, jakie działania Miasto podejmuje w tej kwestii. 

Swoje wystąpienie radny zawarł w formularzu pytań i wniosków, który został załączony do niniejszego protokołu. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− zwrócił uwagę na zanieczyszczone po zimie chodniki, wnosząc o ich oczyszczenie, 

− kiedy nastąpi remont nawierzchni dróg w mieście? 

Swoje wystąpienie radny zawarł w formularzu pytań i wniosków, który został załączony do niniejszego protokołu. 

 

Andrzej Jaszczur radny: 

− zawnioskował o skrócenie Ŝywopłotu przy ul. Rzemieślniczej, który utrudnia widoczność kierowcom 

pojazdów. 

 

Józef Świerczy ński radny: 

− zapytał, czy istnieje moŜliwość otworzenia kasy opłat w Regionalnym Centrum Tenisowym, aby korzystający 

z tego Centrum nie musieli chodzić po bilety do kasy przy basenach. 

Swoje wystąpienie radny zawarł w formularzu pytań i wniosków, który został załączony do niniejszego protokołu. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− odnośnie nieporządku na cmentarzu było to zdarzenie incydentalne o charakterze chuligańskim. 

 

Leszek Ogar Prezes PGK Sp. z o.o.: 

− wiąŜe się to z pierwszym dniem wiosny i zorganizowaniem sobie przez młodzieŜ wagarów na cmentarzu  

w tym dniu, zostało to jednak niezwłocznie uporządkowane, 

− odnośnie psich odchodów, to Spółka jest w trakcie zamawiania specjalnego quada-odkurzacza do zbierania 

tych zanieczyszczeń, realizacja zamówienia nastąpi w ciągu najbliŜszych dni. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− to specjalnie przystosowany quad, który nie zniszczy trawników, z zamontowanym odkurzaczem, 

− odnośnie pytania o targowisko, to Miasto od dawna stara się doprowadzić do zamiany działek,  

− koncepcję rozwoju turystyki zawiera program wyborczy Platformy Obywatelskiej, 

− w tym uruchomienie atrakcji turystycznych po drugiej stronie jeziora Trzesiecko, 

− ułatwienie budowy hoteli, poniewaŜ ich budowa nie jest zadaniem Miasta, 

− rozpoczyna się budowa pierwszego hotelu na terenie dawnego „Campingu” przy ul. Kościuszki, 
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− rozpoczęcie budowy hotelu przy Placu Kamińskiego czeka na zmianę planu zagospodarowania 

przestrzennego, 

− remont nawierzchni ulic, tak jak co roku będzie polegał na załataniu powstałych dziur w jezdniach, 

− większość tych uszkodzeń powstało jednak w ulicach, które nie są własnością Miasta, 

− planowane jest spotkanie z przedstawicielami Zarządu Dróg Wojewódzkich i Zarządu Dróg Powiatowych, 

mające na celu doprowadzenie do podniesienia stanu bezpieczeństwa tych dróg, 

− Miasto jest gotowe partycypować w takie przebudowy. 

 

Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 

− w sprawie remontu nawierzchni jezdni i łatania dziur został juŜ rozstrzygnięty przetarg. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− odnośnie uwag dotyczących Ŝywopłotu przy ul. Rzemieślniczej zostanie to sprawdzone, a Ŝywopłot 

skrócony, 

− odnośnie uruchomienia kasy biletowej w Regionalnym Centrum Tenisowym trzeba wpierw sprawdzić koszty. 

 

Robert Duszy ński Prezes Aqua-Tur Sp. z o.o. w Szczecinku: 

− uruchomienie takiego punktu kasowego jest moŜliwe, ale wiąŜe się z bardzo duŜymi dodatkowymi kosztami, 

w tym z kosztami dodatkowej ochrony, 

− większość opłat dokonywanych jest przez kluby przelewem, dlatego nie ma potrzeby tworzenia dodatkowej 

kasy, 

− zostanie jednak zwrócona uwaga aby osoby, które zakupią w kasie przy basenie bilet na kort tenisowy, 

mogły bez przeszkód z tego kortu skorzystać. 

 

Andrzej Sochaj radny: 

− zapytał, na jakim etapie znajduje się budowa nowego cmentarza? 

− czy moŜna w StraŜy Miejskiej przywrócić sekcję ds. młodzieŜy? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− są zabezpieczone pieniądze na budowę nowego cmentarza, 

− StraŜ Miejska współpracuje z Miastem w celu zapewnienia bezpieczeństwa na terenie gimnazjów, 

− środków finansowych na nową sekcję w StraŜy Miejskiej w budŜecie nie ma, 

− stanowisko odnośnie struktury StraŜy Miejskiej pozostaje bez zmian. 

 

Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 

− jeśli chodzi o zanieczyszczenie chodników po zimie, to w przypadku, gdy jeszcze występują, zostaną 

podjęte działania mające na celu usunięcie tych zanieczyszczeń. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przed zamknięciem sesji złoŜył wszystkim obecnym Ŝyczenia z okazji Świąt Wielkanocnych. 
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Do Ŝyczeń przyłączył się Burmistrz Miasta. 

 

Ad. 18.  

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta o godz. 13:00 zamknął XXXI sesję Rady 

Miasta Szczecinek. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokołował:        Przewodniczący RM: 

 

Dariusz Krupski                    Wiesław Suchowiejko 


